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WiFi/ internet bör ingå i hyran i stödboenden och gruppboende.

I funktionshinderrådets protokoll ställs följande fråga av rådet till stadsdelsnämndens 
presidium:

Fråga 4
Borde inte boende i bostäder med särskild service ges möjlighet att ansluta till WiFi i sina 
egna lägenheter? (Finns med i KF:s Stöd i verksamhetsplaneringen)

Svar 4
Både på servicebostäder samt gruppbostäder kan brukaren själv skaffa sig ett abonnemang.

De brukare som bor i olika former av gruppbostäder och stödboenden lever oftast på 
försörjningsstöd, aktivitetsersättning eller sjukersättning (tidigare sjukpension). Ytterst få har 
någon form av lönearbete. De har en mycket knaper ekonomi. 
I stadens boenden är personalen ansluten till Stockholms stads internet. Det borde vara 
möjligt att låta alla i ett gruppboende bli anslutna till Stockholms stads internet och att det 
ingår i hyran/avgiften, såsom det är i de flesta bostadsrättsföreningarna/hyreslägenheter. För 
de boende skulle det vara en lättnad att slippa betala för eget internet.  

Privata utövare skulle också om möjligt kunna låta personalens internetabonnemang gälla alla 
i boendet.
 
Vi föreslår att förvaltningens ges i uppdrag 

Att undersöka möjligheten att låta internet/WiFi ingå i hyran för personer som bor i olika 
formar av gruppboenden och stödboenden.
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